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„Typowy fizyk używa tych teorii raz jednej, raz drugiej. Jak
opisuje działanie elektrowni wodnej, to najpierw ta woda mu
spada na turbinę zgodnie z prawami mechaniki, a potem wytwarza
w prądnicy prąd zgodnie z prawami elektrodynamiki. I jakoś tak
sobie radzi fizyk, potrafi wygłosić o tym wykład, jakby nie
zauważając,  że  przeskakuje  między  dwoma  zupełnie  różnymi
sposobami myślenia” – zauważa prof. Wojciech Sady.
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